### **Toy Testing Services / Inspection Services**

玩具檢測及檢驗服務



We care for your needs in QUALITY ASSURANCE 我們照顧您對品質檢測需要

# CHINA DRAGON Inspection & Certification (H.K.) Ltd. 中龍檢驗認證(香港)有限公司

Established since 1993 Wholly subsdiary of China Inspection Company Ltd. 由1993年創立 中國檢驗有限公司全資子公司



### **Toy Testing Services / Inspection Services**

## 玩具檢測及檢驗服務

#### About Us

Founded in 1993, we are one of the Hong Kong's leading independent, confidential quality assurance service providers to toys, food, consumer products, cosmetics, chemical, environmental and heavy industries, etc. We provide comprehensive services in testing & inspection according to international standard ISO/IEC 17025 and have been awarded

recognition from various international organizations including the following:

- HOKLAS\* (No. 068) and CNAS\* (L0064)
   Accreditation
- U.S. Consumer Product Safety Commission accredited testing laboratory for Toy and children's products (1006)
- The only HK laboratory approved by the AQSIQ to conduct I & E Commodity Inspection & Survey (License no. 362)
- The only HK laboratory authorized by the AQSIQ to conduct Import Coating product tests
- The only HK laboratory recommended by the AQSIQ to conduct China RoHS tests
- \* HOKLAS and CNAS are operated by Hong Kong Accreditation Service (HKAS) and China National Accreditation Service for Conformity

  Assessment respectively, which have mutual agreements with international laboratory accreditation organizations.

### 關於我們

中龍檢驗認證(香港)有限公司成立於1993年,是一所獨立、公正的品質檢測服務機構。我們的服務宗旨是為您提供精確、可靠及快捷的國際認可品質檢測服務,並迎合各類工業包括玩具、食品、生活消費品、化妝品、化學及重工業等的檢測需求。按ISO/IEC 17025國際質量管理體系標準運作,其檢測服務更獲得下列國際資質認可:

- 香港認可處實驗室認可計劃(HOKLAS)
   認可(No. 068)\*
- 中國合格評定國家認可委員會(CNAS)
   認可(No. L0064)\*
- 美國消費品安全委員會認可玩具及兒童產品 檢測實驗室(1006)
- 中國國家質檢總局(AQSIQ)對進出口商品檢驗 鑒定機構資格(許可號:362)
- 中國國家質檢總局(AQSIQ)授權的塗料產品專項 檢測實驗室
- · 香港唯一獲中國國家質檢總局推薦的 China RoHS 檢測實驗室
- \* HOKLAS與CNAS認可制度已融入國際認可互認體系,已分別與其他眾 多國家和地區的實驗室認可機構簽署了互認協議。



## THINA DRAGON Inspection & Certification (H.K.) Ltd. 中龍檢驗認證(香港)有限公司

Established since 1993 Wholly subsdiary of China Inspection Company Ltd. 由1993年創立 中國檢驗有限公司全資子公司







### Our Testing Scope 檢測服務范圍

Azo Dye Content Analysis 偶氮染料含量檢測

Colourfastness Test 色牢度檢測

DEHP Content DEHP 含量

Electrostatic Discharge Test 靜電放電檢測

Electromagnetic Compatibility Test 電磁兼容性檢測

Flammability Test 可燃性檢測

Formaldehyde Content 甲醛含量檢測

Heavy Metals Test 重金屬檢測

LHAMA Review LHAMA 評估

Pacifier Test 奶嘴檢測材料

Phenol Content Analysis 苯酚含量檢測

Phthalates Test 鄰苯二甲酸酯檢測

Physical and Mechanical Test 物理及機械檢測

PAHs 多環芳香族碳氫化合物量檢測

Rattle Test 搖鈴檢測

EU REACH 歐盟 REACH 指令

RoHS Test 有害物質檢測

Stuffing Materials Examinations 填充物料檢測

Total Cadmium Test 鎘含量檢測

Toxicity Test 毒性檢測

### Safety Compliance for International Testing Standards and Regulations 國際認可檢測標準和指令

USA 美國 ASTM F963, CPSIA, TPCH, FDA, FCC,

LHAMA (ASTM D4236), AATCC, AOAC,

FHSA, USP 51/61/62

European 歐洲 EN71,EN62115, EN62471, EMC, R&TTE, RoHS,

REACH, Food Contact Material Test, TRA, EN ISO

105

Germany 德國 German Food Law (LFGB), DIN23160, DIN10955

United Kingdom 英國 Pencils & Graphics Instruments (Safety) Regula-

tion SI 2406, BS7272

Canada 加拿大 Canadian Toys Regulations, Canada

Consumer Product Safety Act (CCPSA)

China 中國 GB6675, GB19865, CCC application

Australia and New Zealand 澳洲及新西蘭 AS/NZS ISO 8124

### Our State-of-the-Art Testing Facilities 先進檢測設備

Atomic Absorption Spectrometer (AAS) 原子吸光譜儀

Gas Chromatograph (GC-FID) 氣相色譜儀

Gas Chromatograph / Mass Spectrometer (GC/MS) 氣質聯用儀

High Performance Liquid Chromatography System (HPLC) 高效液相色譜儀

Inductively Coupled Plasma-Optical Emission Spectrometer (ICP-OES) 電感藕合等離子體發射光譜聯用儀

Inductively Coupled Plasma-Mass Spectrometer (ICP-MS) 電感藕合等離子體發射質譜儀

Ion Chromatograph (IC) 離子色譜儀

Liquid Chromatograph / Tandem Mass Spectrometry (LC/MS-MS) 液相串聯質譜儀

X-ray Florescence Spectrometer (XRF) X-射線螢光光譜儀

### **Inspection Services**

We provide independent and professional services to assist manufacturers, trading companies and retailers to resolve potential problems on both quality and quantity before shipment so as to minimize investment risk. Our inspection network covers over Hong Kong, China and all major markets around the world. We provide inspection services according to international standard ISO / IEC 17020 and use the internationally recognized standard: ANSI/ASQ Z1.4 to conduct random sampling to ensure fairness or inspect according to the quality specifications provided by the clients.

### Inspection services include:

- Initial Production Check (IPC)
- During Production Check (DUPRO)
- Final Random Inspection (FRI)
- Factory Evaluation
- Loading Supervision
- Sampling
- Sourcing

We are committed to provide prompt and reliable inspection services at competitive prices. A prompt detailed report and photos of all findings will be sent through e-mail to you on the same day of inspection. A final report will be issued on the following working day.

### Contact Us Today!

China Dragon Inspection & Certification (H.K.) Ltd. Block A, 50 Fuk Hi Street, Yuen Long Industrial Estate, New Territories, Hong Kong.

Tel: (852) 2675 0606

Fax: (852) 2675 9737

Email: enquiry@cdichk.com Webpage: www.cdichk.com

### 檢驗服務

我們以公正、專業的服務宗旨,致力協助生產商、貿易商和銷售商在裝運前解決各種產品質量和數量等問題,減低投資風險。我們的檢驗服務網路覆蓋香港、中國和世界主要國家,能在中國任何一個城市替您的產品進行完善的質量檢驗。我們按ISO/IEC 17020國際質量管理體系標準運作並依照國際檢驗標準 ANSI/ASQ Z1.4作隨機性抽樣檢驗或按照您提供的質格要求來進行查驗,保證抽樣檢驗過程公正。

#### 檢驗服務包括:

- 生產前檢查 (IPC)
- · 生產中檢查 (DUPRO)
- · 付貨前抽樣檢查 (FRI)
- 工廠評定
- 裝貨監督
- 抽取樣品
- 提供採購信息

我們以取價公道為您提供快捷、可靠、專業的 檢驗服務。更可在查驗當日以電子郵件方式提 供詳細的結果及照片等資料,並於翌日提供正 式報告。



中龍檢驗認證(香港)有限公司 香港新界元朗工業邨福喜街50號A座

電話: (852) 2675 0606 傳真: (852) 2675 9737

電子郵箱: enquiry@cdichk.com

網址: www.cdichk.com

